

Plats och tid	Largen konferenslokal, Alcea Plan 1 kl 18.00-20.00
Ledamöter	Monica Kjellman (fp) ordförande Eva Börjesson (s) Ulrika Walberg (öp)
Representanter från föreningarna	Åke Sikström (HRF) Monica Nilsson (NHR) Karin Isaksson (SDF) Eivor Malm, (HRF) Kjell Karlsson (SRF) Bengt Brotén (RTP-S) Hans Kihlström (RSMH)
Övriga/inbjudna Utses att justera, Plats och tid	Två teckentolkar Ulrika Walberg Protokollet justeras efter överenskommelse med sekreteraren
Sekreterare	 Karina Björn
Ordförande	 Monica Kjellman
Justerande	 Ulrika Walberg

§ 1 Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. En ny representant för RSMH, Hans Kihlström, hälsades välkommen till rådet.

§ 2 Ulrika Walberg valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll.

§ 3 Föregående protokoll godkändes

§ 4 Dagordningen fastställdes

§ 5 Arbetsformer för handikapprådet.

Ordförande berättade att rådets politiker hade haft ett förmöte innan det ordinarie mötet började, en rutin som de tänker fortsätta med. Där diskuterades hur arbetsuppgifterna ska fördelas, och hur de kan jobba för att vara konstruktiva och komma framåt med rådets frågor. Viktigt är att få frågorna vidare till rätt forum.

Därefter gick man tillsammans igenom den reviderade åtgärdslistan för rådet.

a) Handikapprådets information på kommunens webbplats; Där finns nu en presentationstext om rådet, lista över representanterna, och kontaktuppgifter till dem, mötesprotokoll och tider för möten 2012. När det gäller länkar till de olika föreningarna så var rådets mening att koppling görs till regionala/länsföreningar för att man därifrån ska kunna klicka sig vidare till de lokala. Ordförande tar ny kontakt med kommunikationschef Anna Carin Johansson

när länkarna kommit in. Föreningarna ombads att skicka in uppgifterna om sina föreningslänkar till sekreteraren [karina.bjorn@osteraker.se](mailto:karina.bjorn@osteraker.se)

b) Hörselväskan. Ordförande kunde meddela att hon skrivit ”klart” på den punkten! Eivor berättade att hon var mycket nöjd med det bemötande hon fått av personalen i receptionen i Alceahuset när hon lånade väskan.

c) Tillgänglighetsguide; Ordförande har blivit hänvisad till Michaela Fletcher Sjöman som så snart som möjligt ska ta upp frågan i Alliansgruppen.

d) Rådets roll; handikapprådet vill vara en remissinstans, så som det står i riktlinjerna, och vill bli tillfrågade (i tid) som expertis i ärenden som rör rådets områden. De förtroendevalda har tagit upp frågan i sina respektive partigrupper.

e) Handikappolitiskt program; Ordförande har tagit upp frågan med Elisabeth Gunnars, och nästa steg är att frågan tas upp i Alliansledningen.

f) Åkersberga centrum; En ny centrumledare, Sofia Söderberg, har tillsatts efter Peter Apelgren. Sofia vill ha ett möte med handikapprådets ordförande och utsedda representanter Eva Börjesson och Maj-Britt Eklund. Tillsammans ska man då gå igenom den åtgärdslista för centrum som rådet står bakom. Eva har också skrivit en ny skrivelse att ta med vid mötet med centrumledaren. Den delades också ut till rådet vid dagens möte. De pengar som Peter Apelgren talat om för förbättringar i centrum 2012 hade Sofia inte hört talas om.

Kjell påpekade att om hissen till biblioteket inte fungerar så finns ingen information om vart man vänder sig för att få hjälp att ta sig till och från biblioteket.

g) Övergångsställe Stationsvägen; gångstråket (förbi stationsperrongen fram till Lennart Neckmans väg) ska efter en testperiod på 1,5 år utvärderas. (Oktober 2012)

Rådet kunde konstatera att in- och utfart till nya parkeringshuset på Stationsvägen är under all kritik, och att risken för att en olycka sker där är överhängande!

h) Eva Börjesson har medverkat i Radio Österåker, -”Sossarna direkt”, och berättat om handikapprådet. Det gjorde hon bra, och har fått respons för det från olika håll.

Karin framförde önskemål om att även andra, förutom politikerna, borde kunna medverka i radion. Det gäller i så fall att hitta en radiotid och en ”programvärd” för inslaget.

i) Teckenspråk på kommunens webbplats diskuterades. Karin skickar information till sekreteraren som rådet får ta del av. Åke har en film om teckenspråk att låna ut. Frågan behandlas vidare i rådet.

j) Tidningen Kanalen och Tidningen Österåker; ordförande skickar in text efter det att rådet satt mer struktur på vad man vill ha med i tidningarna.

#### § 6 Föreningarnas representanter rapporterade:

a) Eivor berättade att HRF gör en utflykt till Åland den 23 maj. Hon informerade om att man nu kan välja vilken hörselmottagning man vill ha. En lista finns över utförare att välja på. Det behövs inte remiss för besök.

b) Kjell sade att SRF har träffar vår och höst, och att på en träff hölls en uppskattad föreläsning om Österåkers utveckling genom tiderna.

c) Karin rapporterade att Dövas dag hålls i Stockholm den 15 september, och man räknar med 2000 besökare. Det händer mycket i föreningen.

d) Hans berättade att RSMH, som inte har någon lokalförening i Österåker, har verksamhet i Sjövillan, Danderyd ”I samma båt”. Hans berättade också om ett projekt kring kognitiva hjälpmedel.

e) Monica N, NHR, menade att det är svårt att värva folk till föreningen. Men hon kunde också rapportera om aktiviteter som medverkan vid Kanalens Dag och på Bosön. Förbundet har gett ut broschyrer om neurologisk sjukdom och funktionsnedsättning.

**§ 7 Övriga frågor**

a) Åke hade vid besök på den nyinvidda teatern i Åkersberga konstaterat att det inte fanns hörselslinga på de två nedersta och två översta bänkraderna. Om slingan fungerade på övriga platser i lokalen kunde inte kontrolleras under Åkes besök. Han saknade också markeringar på trappstegen till den sluttande publikläktaren. Ordförande ska ta frågan till Elisabeth Gunnars.

b) Monica N framförde synpunkt om otillgänglighet vid Fiskartorpets bad. Där finns endast en trappstege som inte kan användas av många med funktionsnedsättning. En ramp ner i vattnet skulle behövas. I Söra Simhall finns också behov av en nedsänkbar stol som skulle underlätta att ta sig ner i bassängen.

c) Karin tog upp fråga om användning av teckenspråk vid anmälan till 6-årsverksamhet. Ordförande tar med frågan till kultur och utbildning.

**§ 8 Tid för nästa möte: Tisdag 29 maj kl 18.00-20.00**

**§ 9** Ordförande avtackade Karina Björn, som snart går i pension, för tiden som sekreterare för handikapprådet med en vacker blombukett. Karina, som tycker att sekreterarskapet har varit ett roligt och lärorikt uppdrag tackade för sig.

Därefter tackade ordförande alla närvarande och avslutade mötet 2012-03-21 kl 20.00